
Series of colour and black & white photographies mounted on Dibond, 
100x100 cm. Edition of 5 + 1AP

This series of color and black and white images shows with modesty an 
annual Gay Parade in Tel Aviv.
The Israeli society is schizophrenic, between secular and religious, 
macho culture of the soldier and gay culture, proponents of Greater 
Israel and supporters of a fair etc. Everything seems more extreme 
than in most other western democracies. The gay community is no 
exception and how could it when aportion of the population simply 
denies its existence or considered abnormal?! It’s a bit of what makes 
Tami Notsani subtlety in this series of portraits both funny and 
touching. One perceives a certain activism, one excess, but also a 
certain fragility, wrapped in a good dose of humor. The artist focuses 
all his characters and show a little behind each of them without 
support, a look at both accomplice and accurate bluntly.

Série de photographies couleur et noir et blanc contrecollés sur 
Dibond, 100x100 cm, édition de 5 + 1EA

Ce corpus de photographique montre avec pudeur ce qu’est la Gay 
Parade annuelle à Tel-Aviv.
La société israélienne est schizophrène, entre laïque et religieux, 
culture machiste du soldat et culture gay, adeptes du grand Israël et 
partisans d’un accord juste, etc. Tout y semble plus extrême que dans 
la plupart des autres démocraties occidentales. La communauté gay 
n’y échappe pas et comment le pourrait-elle quand une partie de la 
population nie tout simplement son existence ou les considère 
comme anormaux ?! C’est un peu ce que Tami Notsani rend avec subti-
lité dans cette série de portraits à la fois drôles et touchants. On y 
perçoit un certain militantisme, une outrance, mais perce aussi une 
certaine fragilité, le tout enrobé dans une bonne dose d’humour. Tami 
s’attache à tous ses personnages et montre un peu qui se cache 
derrière chacun d’eux sans appuyer, d’un regard à la fois complice et 
précis sans ambages.PA
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